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UREDNIKOVA BESEDA
V obilici vseh novic in dogajanja tokrat malo manj prostora 
za uvodne besede. Pa vseeno: oglejte si rezultate volitev, 
preberite kakšen intervju ali novice o dogajanjih v različnih 
društvih in se poveselite skupaj s 100-letno gospo Ivo. 
Zanimivo branje želim.

Spoštovane občanke in občani.
Zima že kaže prve zobe. Temperature so se spustile blizu ledišča in 
tudi prvega snega smo na Rakitni že bili deležni. Vendar je do prave 
zime še daleč. So pa izredne razmere že občutili na naši obali, saj je 
morje kar konkretno prestopilo bregove. Da so ekstremni vremenski 
pojavi počasi postali stalnica, so občutili tudi na hrvaški obali, kjer 
so bili priča neverjetnim poplavam. Vseh vplivov vremena preprosto 
ne bomo mogli predvideti in preprečiti, morda pa lahko naše 
prihodnje ravnanje in usmeritve te vsaj omilijo.
Nahajamo se v intenzivnem volilnem obdobju. Potem ko smo 
dobili prvo slovensko predsednico, so za nami tudi lokalne volitve 
in referendumska nedelja. Rezultat inflacije volitev je tudi relativno 
nizka udeležba. In ne kaže, da bi bilo iz nedelje v nedeljo bolje.
V občini smo dobili nov občinski svet. Nekaj je sicer sprememb, 
vendar verjamem, da bomo tudi v novi sestavi našli skupne 
interese in vse ostalo postavili za prioritete našega razvoja. Tudi 
sveti krajevnih skupnosti so oblikovani na novo. Po konstitutivnih 
sejah vseh svetov pa se bomo sestali in pogovorili o vsebinah in 
prihodnjih prioritetah. Veliko je bilo govora o participatornosti 
proračuna. Naj poudarim, da jo v naši občini izvajamo od samega 
začetka, saj imajo naše krajevne skupnosti že ves čas status 
pravnih oseb in avtonomne vire financiranja, ki bistveno presegajo 
okvire ponekod uveljavljenih načinov participiranja. Verjamem, 
da izvoljeni člani svetov najbolje poznajo želje in potrebe ožjih 
lokalnih skupnosti in jih s svojimi viri lahko tudi realizirajo. Vsi večji 
projekti pa so vodeni pod okriljem občine in tudi viri zanje so 
zagotovljeni v proračunu občine, ki ga sprejema občinski svet. 
Pomemben del so tudi eksterni viri, torej državna in evropska 
sredstva za sofinanciranje, in teh se v našo občino steka res veliko.
Naj naštejem samo najpomembnejše, ki so v teku ali tik pred 
začetkom. V prvi vrsti je treba poudariti gradnjo komunalne 
infrastrukture. Ta je bilo doslej in bo tudi v prihodnje v pretežni 
meri financirana s kohezijskimi sredstvi. Pomemben prispevek k 
kakovosti življenja vseh krajanov prinaša rekonstrukcija železniške 
proge z vsemi protihrupnimi ukrepi. Prav tako prinaša prenovo 
vseh železniških postajališč ter gradnjo novega v Vnanjih Goricah. 
V sklopu rekonstrukcije bo na tem območju zgrajen tudi nov 
podvoz, ki bo navezan na povezovalno cesto do avtocestnega 
priključka. Sočasno bo ukinjen tudi dvotirni nivojski prehod v 
Vnanjih Goricah. Avtocestni priključek čaka na izbranega izvajalca. 
H koncu gre postopek izbire in spomladi pričakujemo začetek del. 
Tudi ostali projekti napredujejo. Nekateri bolj, nekateri manj 
skladno z začrtano dinamiko. Večjih težav sicer ni, a realni 
problemi se pojavljajo z asfaltiranjem. Dejstvo je, da gre 
sedemletna finančna perspektiva h koncu in gradbišč, ki morajo 
biti končana do sredine prihodnjega leta, je ogromno. Kapacitete 
asfaltnih baz in operative so omejene, tako da v tem obdobju 
poteka divji lov na asfalterje, saj običajno pred novim letom baze 
ugasnejo. Verjamem, da bomo vsa naša za asfaltiranje pripravljena 
gradbišča, in teh ni malo, pred novim letom tudi zaprli s prevleko.
Naj se vam ob koncu zahvalim za vašo podporo na volitvah. 

Ponavljam, zavedam se, da vseh želja in pričakovanj ne moremo 
uresničiti, a zavedam se tudi, da delamo z ekipo po najboljših 
močeh in skladno z usmeritvami in omejenimi viri financiranja. 
Občina je velika in razvejana.
S spoštovanjem.
        

župan Metod Ropret

ŽUPANOV SKLAD OBČINE BREZOVICA

13. DOBRODELNI ŽUPANOV BAZAR

z velikim veseljem znova vabi otroke in odrasle na

v petek, 2. decembra 2022,
med 16. in 20. uro v OŠ Brezovica.

Glavni nagradi srečelova: 2 športni kolesi!

Nastopali bodo otroci iz Vrtcev Brezovica, učenci OŠ 
Brezovica in OŠ Preserje ter glasbeni talenti iz pevskih šol 
Egolecta in Popsing. Jedli boste potico in palačinke, pili 
čaj, občudovali in kupovali izvirne praznične izdelke ter 

se veselili na srečelovu, kjer vsaka srečka zadane.

Ne pozabimo, da je dobrota zlata veriga,
ki povezuje človeštvo.

Upravni odbor županovega sklada

Uredništvo, Jakob Rus
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NEURADNI REZULTATI 
LOKALNIH VOLITVEV 2022

Župan Občine Brezovica še naprej ostaja METOD ROPRET.

Ime liste Št. 
glasov

% 
glasov

Št. 
mandatov

LISTA MARKA ČUDNA - LMČ

LISTA MLADIH IN ZELENIH OBČINE BREZOVICA

SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA

NOVA SLOVENIJA - KRŠČANSKI DEMOKRATI

LISTA ZA RAKITNO

LEVICA

SOCIALNI DEMOKRATI

DESUS - DEMOKRATIČNA STRANKA UPOKOJENCEV SLOVENIJE

LISTA ZDRUŽENI DEMOKRATI OBČINE BREZOVICA - ZDOB

SLOVENSKA NACIONALNA STRANKA

SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA

807

755

520

259

235

97

232

73

178

17

176

5

5

3

1

1

1

1

1

0

0

0

24,10

22,54

15,53

7,73

7,02

2,90

6,93

2,18

5,32

0,51

5,26

Član Sveta KS Brezovica

Član Sveta KS Vnanje Gorice

Član Sveta KS Notranje Gorice

Član Sveta KS Podpeč - Preseje

Član Občinskega Sveta

Član Sveta KS Rakitna

Št. glasov

Št. glasov

Št. glasov

Št. glasov

predlagatelj

predlagatelj

predlagatelj

predlagatelj

predlagatelj

Stranka

Št. glasov

Matej Plevnik Lista mladih in zelenih

Lista mladih in zelenih

Skupina volilcev

Lista mladih in zelenih

Lista za Rakitno

Bernard Debevec

Marko Čuden

Patricija Kozin

Marko Čuden Lista Marka Čudna - LMČ

Barbara Kovačič

Kristina Rihtar SLS

Lista mladih in zelenih

Skupina volilcev

Skupina volilcev ZDOB

Lista za Rakitno

Žiga Šebenik

Boštjan Slana

Matic Svete

Liljana Bošnjak Lista Marka Čudna - LMČ

Miha Rus Nova Slovenija - Krščanski demokrati

Maša Trček

Boris Malovrh Lista mladih in zelenih Občine Brezovica

Jurij Vene

Maj Juvan Lista mladih in zelenih

Lista mladih in zelenih

Skupina volilcev

N.Si

Lista za Rakitno

Jaka Napotnik

Tanja Dular

Jernej Švigelj

Aleš Ogrič Lista Marka Čudna - LMČ

dr. Gorazd Kovačič Lista za Rakitno

Mateja Šuštaršič

Klemen Velkavrh Slovenska demokratska stranka

Marta Kovačič Grimšič

Dušan Artač SD

SLS

SD

Skupina volilcev ZDOB

Lista za Rakitno

Stanko Leben

Savi Švigelj

Katarina Golob

Polonca Raušl Lista Marka Čudna - LMČ

Klemen Zaletel Socialni demokrati

Franc Peršin

Helena Urbančič Slovenska demokratska stranka

Roman Grom

Milan Zdešar Skupina volilcev

ZDOB

Skupina volilcev

Lista mladih in zelenih

Lista za Rakitno

Matic Klemen

Gregor Filipič

Borut Pirnat

Kristijan Musek Lešnik Lista Marka Čudna - LMČ

Mitja Bervar Lista združeni demokrati Občine Brezovica - ZDOB

Alojzij Plahanc

Aljaž Susman Slovenska demokratska stranka

Nataša Petrič

Samo Mole N.Si

SLS

Skupina volilcev

Skupina volilcev ZDOB

Lista za Rakitno

Miran Aleš

Saša Vertovšek

Mitja Bervar

Bernard Debevec Lista mladih in zelenih Občine Brezovica

Marjan Mravlje Slovenska ljudska Stranka

Katja Gruber Belšak

Robert Marinko SLS

DESUS

SLS

Skupina volilcev ZDOB

Lista za Rakitno

Borut Šušteršič

Tatjana Poplas

Peter Gruden

Mateja Šuštaršič Lista mladih in zelenih Občine Brezovica

Slavko Kolenc

Luka Mavsar Skupina volilcev

Lista mladih in zelenih

Lista mladih in zelenih

SLS

Skupina volilcev

Lista mladih in zelenih

SLS

SLS

Igor Abram

Lucija Kokelj

Matej Repar

Lucija Kokelj Lista mladih in zelenih Občine Brezovica

Andrejka Jamnik N.Si

Lista mladih in zelenih

SD

DESUS

Bernard Hruševar

Valter Varašanec

Janez Šuštaršič

Borut Pirnat Lista mladih in zelenih Občine Brezovica

370

345

519

201

200

357

290

405

153

65

184

327

277

405

150

59

174

320

273

403

127

37

173

317

272

387

94

21

170

315

269

380

90

164

314

266

362

77

159

311

248

343

66

314

255

345

74

Izvoljeni člani Sveta KS Brezovica

Izvoljeni člani Sveta KS Vnanje Gorice

Izvoljeni člani Sveta KS Notranje Gorice

Izvoljeni člani Sveta KS Podpeč-Preserje

Izvoljeni člani občinskega Sveta

Izvoljeni člani Sveta KS Rakitna

Na volitvah je imelo pravico voliti skupaj 9.999 volivcev. Skupaj je 

glasovalo 3.401 volilnih upravičencev, kar znaša 34,01 %.

Rezultati za občinski Svet
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Komunala na Občini Brezovica
Počasi, a vztrajno prihaja zadnji mesec v letu. Glede na letni čas 
pomeni, da vstopamo v čas, ko naredimo tudi obračune za 
prehojeno pot v letu 2022. Glavne investicije na komunalnem 
oddelku Občine Brezovica so še v teku, saj je predviden zaključek 
v letu 2023.  
Gradnja kanalizacije poteka po terminskem planu. Rakava rana 
slovenskega gradbeništva se kaže tudi v naši občini. Upamo, da 
bodo v decembru asfaltirali vse ceste,   na katerih izvajamo 
kanalizacijo. 
Največje gradbišče, ki ga lahko spremljamo praktično vzdolž cele 
občine, pa je rekonstrukcija železniške proge. Gre za izjemno velik 
in zahteven projekt, ki bo prinesel izrazito izboljšanje življenjskih 
pogojev naših občanov. Ne glede na to, da občina pri tem projektu 
ni soudeležena pri financiranju, zelo aktivno sodelujemo pri 
projektu. Izredni napori in usklajevanja so bili potrebni, da se je 
projekt podvoza v Notranjih Goricah uredil tako, da bo prevozen 
tudi za vsa tovorna vozila in avtobuse. Svetla višina podvoza bo 
4,13 metra, kar je več kot sedaj. Pri sami izvedbi podvoza bo žal 
zaradi zahtevnosti gradnje prihajalo tudi do popolnih zapor 
državne ceste Notranje Gorice–Podpeč. Zapore se bodo izvajale 
samo čez vikend in jih bomo vnaprej napovedovali na našem 
spletnem mestu Občine Brezovica. Zaključek rekonstrukcije 
prvega tira je predviden za konec februarja 2023, v pomladanskih 
mesecih pa nato sledi še rekonstrukcija drugega tira. Za jesen 
2023 je predviden začetek gradnje podvoza v Vnanjih Goricah in 
gradnja železniške postaje Vnanje Gorice. Glede na to, da se bo 
istočasno gradil tudi izvoz iz avtoceste, bo obremenitev z tovornim 
prometom zelo velika. 
Zimska služba našega JKP Brezovica še vedno stoji za istim 
sloganom »Poženi, mi smo pripravljeni!«
 

podžupan Marko Čuden

Iz KS Podpeč - Preserje

Mandat 2018–2022 se neizbežno bliža koncu. V kratkem bodo 
znani tudi uradni rezultati lokalnih volitev in sklicane prve 
konstitutivne seje svetov krajevnih skupnosti. 
V KS Podpeč - Preserje je bil mandat 2018–2022 zaznamovan s 
protikoronskimi ukrepi in pomoči pri njihovem izvajanju. Vendar 
pa je bil kljub temu mandat KS Podpeč - Preserje aktiven in 
uspešen. Na pokopališču Preserje so uredili na novo ploščad 
pred mrliško vežico, izdelane so bile še nekateri podporni zidovi, 
tako, da je sedaj vse po ravneh. Dokončan je bil prostor za raztros 
pepela. Obnovljen je bil zid pri klančini. KS Podpeč - Preserje je 
sodelovala tudi pri občinskih projektih, in sicer je na Jezeru KS 
financirala podporni zid pri Zalarju. Z lastnikom se je dogovorila 

Iz KS Vnanje Gorice
Spoštovane krajanke in krajani Vnanjih Goric! Štiri leta so hitro 
minila in sedanji mandat se je članom Sveta krajevne skupnosti 
Vnanje Gorice iztekel. Ob tej priliki se zahvaljujemo vsem, ki so 
sodelovali ob izvedbi projektov in izvajanju rednih aktivnosti v 
našem kraju. Zahvala tudi županu in občinski upravi za izpeljane 
projekte v Vnanjih Goricah, ki smo jih uspeli dokončati s 
skupnimi močmi, novo izvoljenim svetnikom pa želimo obilo 
uspeha v prihajajočem mandatu. V zadnjih štirih letih smo 
dočakali kar nekaj izboljšav na vseh področjih. Zgrajen je bil nov 
pločnik na Novi poti do gozda, urejena je bila javna razsvetljava 
ter umeščene hitrostne ovire za umirjanje prometa. V letošnjem 
letu je bil urejen še pločnik okoli hriba do Zanoge, prav tako je 
bila urejena javna razsvetljava. Uredili smo športno igrišče za 
Domom krajanov. Nameščeni so bili novi koši, goli, na novo je 
bila urejena drenaža ter podlaga na igrišču, na novo so zarisane 

črte in oznake. Krajani ste igrišče dobro sprejeli, po obnovi je 
vidna mnogo večja zasedenost igrišča kot pred prenovo. 
Nameščen je tudi pitnik, da se ob športnih aktivnostih lahko 
odžejamo. Ravno v teh dneh poteka zaključevanje ureditve 
otroškega igrišča ob telovadnici, ki bo namenjeno vsem, zato je 
nujno potrebno, saj do sedaj nismo imeli igrišča za naše 
najmlajše. Izvedel se je priklop telovadnice na kanalizacijsko 
omrežje in uredili smo odvodnjavanje meteornih vod ob 
otroškem igrišču. Otvoritev igrišča bo decembra.  Izvajali smo 
redno in investicijsko vzdrževanje Doma krajanov in okolice. V 
prostoru pod odrom v dvorani je bil urejen prostor po imenu 
Lojtra, ki je namenjen vadbi glasbenih skupin; zahvala gre 
Zavodu Creatus za pobudo in dobro sodelovanje. Na slavnostni 
akademiji ob občinskem prazniku v oktobru je potekala 
otvoritev energetsko saniranih objektov vrtca in Doma krajanov. 
Dom krajanov je dobil mnogo lepši videz, še bolj pomembno pa 
je, da ima objekt nov izolacijski ovoj, zamenjana so bila okna in 
vrata, na novo je bila urejena drenaža in izolacija temeljev. Z 
nadstreškom smo povezali vhod v lekarno in v zdravstveni del 
stavbe, ker je bila to želja krajanov glede na čakalne vrste v 
lekarno in zdravstvene prostore. Spremenil se je vir ogrevanja; 
primarni vir ogrevanja je sedaj toplotna črpalka, pomožni vir 
ogrevanja pa plinska peč. Zamenjana je bila razsvetljava v Domu 
krajanov, nameščena so varčna svetila. Vsi našteti ukrepi bodo 
prispevali k manjši porabi energije za ogrevanje. Izvedli smo 
tudi legalizacijo mrliške vežice na Gulču in pridobili gradbeno 
dovoljenje. Sama izvedba del bo še počakala, saj je ob rasti cen 
in pridobljenih ponudbah bilo ugotovljeno, da prenova presega 
trenutne finančne zmožnosti krajevne skupnosti. Na pokopališču 
se je izvajalo redno vzdrževanje, prav tako se je vsako leto 
nasipalo poljske poti. Dogovorili smo se s podjetjem Hidrotehnik 
za čiščenje jarkov, kar je potrjeno in v načrtu za spomlad 2023.
Delo v preteklih letih ocenjujemo kot uspešno, seveda pa je 
ostalo še kar nekaj nerealiziranih projektov, idej in izzivov za nov 
mandat Sveta krajevne skupnosti. 
 

Svet KS Vnanje Gorice
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Spoštovani starši, skrbniki in ostali prijatelji 
OŠ Brezovica, vabimo vas, da do 0,3 % vaše 
dohodnine namenite dejavnostim šolskega 
sklada naše šole. Ni vam treba plačati, le del 
dohodnine bo s tem nakazan šolskemu 
skladu namesto državnemu proračunu. 
Sodelujoči pri dejavnostih šolskega sklada se 
na različne načine trudimo zbrati čim več 
sredstev, da bi lahko izpolnjevali naše 
poslanstvo – omogočiti vsem učencem čim 
boljše pogoje pri šolskih aktivnostih. Po 
preudarnih odločitvah nabavljamo nad-
standardne pripomočke za učenje, šport in 
razvedrilo, ki jih država ne financira, učencem 
pa omogočajo brezskrbno udejstvovanje pri 
plačljivih šolskih dejavnostih. 

Do konca leta lahko premislite, komu boste 
namenili delež dohodnine, in o tem obvestite 
Finančno upravo RS (»davčno«). Veseli bomo, 
če se boste odločili podpreti naš šolski sklad. 
Skupno lahko namenite 1 % dohodnine, od 
tega šolskemu skladu 0,3 %. Zahtevo za 
donacijo dohodnine je mogoče oddati prek 
sistema eDavki. Če se boste odločili za 
oddajo v papirni obliki, smo vam pripravili 
delno izpolnjen obrazec za donacijo 
dohodnine s podatki šolskega sklada. Tega 
dobite v tajništvu šole oziroma pri 
razrednikih. Nato ga oddate na pristojnem 
davčnem uradu, pošljete po pošti ali vrnete v 
šolo in ga bomo posredovali naprej. 
Veseli bomo tudi vsakršnega prispevka, ki 

ste ga pripravljeni in zmožni nameniti poleg 
ali namesto deleža dohodnine. Vnaprej se 
vam zahvaljujemo za vse oblike  pomoči.
Finančna sredstva lahko nakažete na  poslo-
vni račun:
OŠ BREZOVICA, Šolska ulica 15, 1351 
Brezovica,
SI56 0120 8603 0645 082, sklic 00 2999000, 
BIC koda: BSLJSI2X

Anka Zorko, predsednica šolskega sklada  

Šolski sklad OŠ Brezovica pri Ljubljani se priporoča za delež vaše 
dohodnine

Tradicionalni slovenski zajtrk tudi po naši občini
V vrtcih in šolah so si v petek, 18. novembra 
2022, privoščili tradicionalni slovenski 
zajtrk. Tretji petek v novembru v Sloveniji 
tradicionalno obeležujemo dan slovenske 
hrane. 
Dan slovenske hrane v ospredje postavlja 
pomen lokalno pridelane hrane za družbo 
kot celoto. Namen tradicionalnega slo-
venskega zajtrka je spodbujanje rednega 
zajtrkovanja ter izbiranja živil iz lokalnega 
okoliša. Zajtrka so se v vrtcu Vnanje Gorice 

skupaj z otroci udeležili tudi župan občine 
Brezovica Metod Ropret, podžupan Marko 
Čuden in ravnateljica vrtcev Brezovica 
Lilijana Bošnjak.
Na mizah je bilo mogoče opaziti kruh, 
maslo, med, mleko in jabolka. S takšnim 
zajtrkom si želimo poudariti pomen 
kmetijstva in čebelarstva za pridelavo 
hrane ter o njenem vplivu na okolje.

Eva Povirk

MLADI NADOBUDNEZI Barjanski LIST

za manjši odmik, tako pa so pridobili širše cestišče; sedaj imajo 
dostop tudi intervencijska in ostala večja vozila. Na Jezeru se je 
iz sredstev KS postavila tudi ograja od Lipovca do jezera. V 
Goričici so izvedli odvodnjavanje na kmetijske površine po 
rekonstrukciji državne ceste. Odstranili smo nekaj nevarnih 
objektov, in sicer na Jezeru in v Kamniku pod Krimom. V prvem 
delu se je širilo cestišče, v drugem pa bodo uredili avtobusno 
postajališče. KS Podpeč - Preserje je v tem mandatu pridobila 
tudi dve gradbeni dovoljenja za kanalizacijo – za vas Goričica 
pod Krimom. Postopek za Gorenjo in Dolenjo Brezovico pa je 
trenutno na stopnji oddaje na upravno enoto. 

 Ob tej priložnosti se zahvaljujem tudi vsem društvom in ostalim 
institucijam, s katerimi smo z veseljem sodelovali za razvoj naše 
krajevne skupnosti.   Za uspešno sodelovanje se zahvaljujem 
članom sveta KS Podpeč - Preserje, ki so mandat zaključili,, 
novim pa želim konstruktivnega delovanja v korist naše KS. 
Ob koncu mandata se v imenu Sveta KS Podpeč - Preserje 
zahvaljujem vsem krajanom, ki ste spremljali in podpirali naše 
delovanje. Za dobro sodelovanje bi se predvsem zahvalili 
občinski upravi Občine Brezovica, posebej županu in podžupanu. 

 
KS Podpeč - Preserje Šuštaršič Janez 
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Strokovna ekskurzija Mešanega 
pevskega zbora Brezovica

Zadnjo nedeljo v oktobru smo se v meglenem nedeljskem jutru 
odpeljali proti štajerski prestolnici. Pot nas je najprej vodila v Ruše, 
kjer smo imeli v cerkvi Marijinega imena nastop pri sveti maši. 
Sledilo je strokovno srečanje z župnikom Robertom Senčarjem. 
Predstavil nam je zgodovino kraja in cerkve ter življenje v Rušah. 
Prve omembe cerkve segajo v 10. stoletje. V zahvalo Mariji naj bi jo 
dala zgraditi zakonca Edmund in Irmengarda Weissegg, ki nista 
mogla imeti otrok; po zaobljubi Mariji pa naj bi Irmengarda rodila 
tri sinove in dve hčeri. Še sedaj se v Cerkev Marijinega imena 
zatekajo pari, ki ne morejo imeti otrok. 
Po ogledu Ruš nas je pot vodila v Maribor. Po krajšem sprehodu 
smo si ogledali stolnico sv. Janeza Krstnika, kjer je sedež nadškofije 
Maribor. V stolnici je grob blaženega Antona Martina Slomška. 
Škof Slomšek je Slovence na Štajerskem združil v enotno škofijo in 
s tem zajezil potujčevanje. Bil je velik kulturni delavec. Krepil je 
narodno enakost in razvoj kulture ter s tem pomembno vplival na 
prihodnost Slovencev.
Ekskurzijo smo zaključili s kratkim kulturnim programom, ki smo 
ga izvedli v stolnici.

Alenka Meglič Myint, MePZ Brezovica

Vroče predstave na goriškem 
odru!
V preteklih mesecih smo pričeli s svežimi predstavami in z novo 
gledališko sezono. V zavetje goriške dvorane je prišlo Prosvetno 
društvo Štandrež s predstavo Pamela, nato pa Gledališka skupina 
KD Brce s predstavo, ki bi morala biti na ogled v lanski sezoni. 
Prava poslastica nas čaka 11. decembra. Pričakujemo glasbeno 
komedijo z naslovom Moj život je ROKentROL avtorjev Gojmirja 
Lešnjaka Gojca in Jaše Jamnika. Kot pravita sama, glasbeno-
scenski dogodek Moj život je ROKentROL priporočajo privržencem 
rock glasbe od starosti S do XXL in vsem ljubiteljem neizprosnega 
humorja – ljudem, ki razmišljajo po svoje.  Vse skladbe, ki izvirajo 
s pestre palete rock glasbe, bluesa, countryja, popa, reggaeja, 
swinga, rapa, funka … v živo izvaja glasbena skupina preverjenih 
glasbenikov VIS d*Dohtars, ki jo sestavljajo kitarski virtuoz Robert 
Pikl, izjemni Jože Hauko na basu, udarni Peter Ogrinc na bobnih 
ter briljantni klaviaturist in glasbeni vodja Miran Juvan. Prisrčno 
vabljeni na ogled vseh abonmajskih predstav.

Za konec pa še lepa novica: domača predstava lanske sezone z 
naslovom Svetniki se je uvrstila v tekmovalni del festivala 35. 
Čufarjevi dnevi 2022! Vsem igralcem iskreno čestitamo.

KD Janez Jalen
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Našo gasilsko enoto PGD Vnanje Gorice je 
na letošnjem svetovnem prvenstvu gasil-
skega tekmovanja Firefighter Combat 
Challenge 2022 v Združenih državah 
Amerike v zvezni državi Utah v mestu Salt 
Lake City zastopal Zdenko Jamnik.

Bil je del 5-članske ekipe slovenskih gasilcev, 
ki se je udeležila letošnjega svetovnega 

prvenstva. Po treh dnevih nastopanja v 
kvalifikacijah sta sledila ob koncu tedna še 
dva nastopa v finalu, in sicer prvi dan finala 
posamični nastop ter drugi dan finala 
nastop v dvojicah in ekipah. Zdenko je 
tekmoval letos na svojem prvem svetovnem 
prvenstvu in v svojo zbirko že dodal 3 
medalje, ki pa so zaenkrat tudi njegovi 
največji dosežki do sedaj. 
Medalje je dosegel v naslednjih kategorijah:
2. mesto ekipno nad 60 let;
3. mesto dvojice nad 60 let;
3. mesto Team Slovenia (kategorija, v kateri 
se seštejejo 3 najboljši časi posamičnih 
nastopov članov ekipe).
Dosegel je tudi 5. mesto v posamičnem 
nastopu v svoji kategoriji nad 60 let ter z 
doseženim časom prišel v elitni klub 
najboljših Lions Den, kar pomeni, da se je s 
svojim časom spustil pod mejo, ki je 
določena za njegovo kategorijo.

Zdenko se ob teh vrhunskih dosežkih 
zahvaljuje sponzorjem: podjetju 
Elektromonter, občini Brezovica, GZ Bre-
zovica, PGD Vnanje Gorice in drugim. Brez 
njih udeležba in dosežki na tekmovanju ne 
bi bili mogoči.
Z gasilskim pozdravom »NA POMOČ«!

PGD Vnanje Gorice

Zdenko Jamnik z medaljami s svetovnega prvenstva gasilskega 
tekmovanja FCC v Združenih državah Amerike

Odbojkarske novice iz ŠD Brezovica 

Naši odbojkarji prve članske ekipe Špan 
Brezovica so v 1/8 Pokala Slovenije gostovali 
v Kanalu pri ekipi Salonit Anhovo. Tekmo so 
izgubili s 3 : 0 in končali s pokalnimi tekmami. 
Cilj, uvrstitev v 1/8 finala, je dosežen. 
V rednem delu članskega prvenstva so 
fantje iz tekme v tekmo bolj uigrani. V 8. 
krogu so v domačem balonu s 3 : 0 premagali 
ekipo SIP Šempeter in se počasi vzpenjajo 

po lestvici. Trenutno so na 4. mestu. Za njih 
lahko navijate vsako soboto – v »Balonu« ali 
prek prenosa na našem FB-profilu.
Pri mlajših selekcijah so s tekmovanji začele 
vse naše ekipe.
Mladinci in kadeti so se uvrstili v 1. ligo in so 
že začeli s turnirji, starejši dečki bodo igrali v 
2. ligi, dve ekipi MALE odbojke igrata 
kvalifikacije za A-ligo.

Mladinci so z eno zmago in tremi porazi na 
trenutno 7. mestu, kadeti pa z zmago in 
porazom na 3. mestu. Sezona bo dolga in 
naporna, tekem veliko, zato držimo pesti za 
naše fante.
Vabljeni na tekme, spremljajte nas na 
družbenih omrežjih in spletnem mestu. 

ŠD Brezovica
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Kako in kdaj se je začela zgodba podjetja 

Špan?

Sami začetki leta 1982 so bili skromni, takrat 
še v socializmu. Kot vsak začetek tudi ta ni 
bil lahek. Potrebno je bilo veliko energije, 
volje in vztrajnosti, da se dosežejo 
zastavljeni cilji. Tisto, v kar človek sam 
verjame, veliko lažje ponudi tudi drugim.

Katero je bilo vaše glavno vodilo ob 

ustanovitvi?

Skrita želja, ki je dolgo nisem glasno izrekel. 
Ta želja je bila imeti center mobilnosti, ki bi 
zajemal vse dejavnosti oziroma nudil vse na 
enem mestu za potrošnike. Želeli smo zajeti 
vse, od predšolskih otrok in mladostnikov 
do obrtnikov in zrelih podjetnikov. Z 
drugimi besedami lahko povemo to, da nas 
zanima vse, kar je okroglo in se vrti. Prav to 
dostikrat povezujem z arheološko najdbo, 
najstarejšim lesenim kolesom nedaleč 
stran, prav tu, na Barju.
Na začetku samo podjetje ni bilo na tej 

lokaciji?

Bilo je na sosednji lokaciji. Prvotno najemno 
pogodbo smo imeli devet let, nato pa smo 
od takratnega lastnika odkupili zemljišče in 
s tem pridobili večje servisne prostore. 
Takratni nabor storitev je ponujal 
karoserijsko zaščito vozil, avtopralnico in 
vulkanizerske storitve za vsa vozila. Iz leta v 
leto smo dogradili kakšen poslovni prostor, 
ki je omogočal širjenje dejavnosti. Kot vsaka 

stvar se tudi tukaj ni vse odvilo čez noč. 
Vsakih nekaj let je nekaj nastalo in danes 
imamo kar nekaj poslopij, ki zaključujejo 
celoto naše vizije. Naša ponudba storitev 
danes, poleg že prej naštetih dejavnosti, 
zajema karoserijska dela, kleparsko-ličarske 
storitve, tehnične preglede, registracije 
vozil, pooblaščeni servis za vozila Mercedes 
Benz, Volkswagen, Škoda, Seat, Cupra in 
gospodarska vozila Volkswagen, hitri servis 
za vse vrste vozil, tudi za motorje, skuterje 
in kolesa. 
Kateri izziv, ki je bil res težak, vam je 

ostal v spominu?

Več jih je bilo, se prepletajo. Najtežje je bilo 
z gradbenimi in drugimi dovoljenji. Z 
osamosvojitvijo so se začele stvari 
postopoma izboljševat. Današnji časi so v 
primerjavi s prejšnjimi precej drugačni, 
vsekakor pa nas je vedno gnala naša vizija, 
da bomo vodilni na področju mobilnosti. 
Eden izmed izzivov je tudi prehod na zeleno 
elektro mobilnost. Med večjimi že 
izvedenimi projekti so naše tri sončne 
elektrarne in lastni transformator, s katerim 
smo omogočili polnilne postaje za vse vrste 
električnih vozil. Spremembam smo 
naklonjeni in prilagodljivi, zato aktivno 
sledimo trendom sodobne mobilnosti.

Torej vam ni bilo težko spremljati 

tehnoloških napredkov in biti v koraku s 

časom?

S tem, da smo delali z evropskimi giganti, 
našimi dobavitelji, smo bili velikokrat 
povabljeni na ogled novitet in s tem bili 
seznanjeni med prvimi. Vedno smo, iz takrat 
bolj razvitih delov Evrope prinesli tisto, kar 
je ustrezalo našemu trgu. Ko so stranke 
opazile, da so stroji in naprave sodobne, 

Intervju z Ludvikom Španom, ustanoviteljem uspešnega podjetja 
Centra mobilnosti ŠPAN

Špan d.o.o. je družinsko podjetje, ki letos praznuje štirideseto obletnico delovanja. V tem času se je razvilo v enega največjih in najbolj 
širokopotezno zasnovanih centrov mobilnosti v Sloveniji, v katerem dela več kot 110 zaposlenih. V podjetju ponujajo obilico storitev 
servisa, vzdrževanja ter prodaje koles, skuterjev, motornih koles, osebnih in dostavnih vozil.
Ustanovitelj podjetja Ludvik Špan je prejemnik najvišjih nagrad s področja podjetništva. S strani Gospodarske zbornice Slovenije je 
bil nominiranec za naziv Podjetnik leta in hkrati prejemnik Nagrade GZS 2006, leta 2014 pa je bil znova nominiran za prestižno 
priznanje Obrtnik leta.
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bolj napredne, je dodalo to več zaupanja 
našim storitvam. Novosti smo tako posto-
poma prenašali v naše okolje.
Pred tremi leti ste naslednikom prepustili 

vodenje podjetja. Je bilo težko predati 

vajeti v druge roke?

Sklenili smo krog dejavnosti, izpolnili vizijo, 
ki se je še nekoliko hitreje kot v štiridesetih 
letih realizirala. Oba, sin in hči, sta bila v 
podjetju že petnajst let, z določeno vizijo in 
usklajevanjem različnih pogledov za naprej. 
Sam prehod na mlajšo generacijo je bil 
usklajen, v podjetju pa še ostajam v manjši 
meri. Sam rad pravim, da mora volan 
avtomobila držati eden. Trenutno se izteka 
že prvi mandat in z veseljem lahko rečem, 
da se je podjetje še okrepilo.
Se za prihodnost pričakuje enak trend 

širitve podjetja?

To je vprašanje za mlajše generacije. Vsako 
področje ima svoje omejitve in tako jih ima 
tudi naš kompleks. Želja je bila in se je 
realizirala, da smo vse dejavnosti postavili 
na eno lokacijo in s tem večjih širitev sama 
lokacija ne dopušča. Sedaj se moramo 

osredotočiti na kvaliteto, strokovnost in 
kakovost, katero stranka pričakuje.
Kako bi se opisali v treh besedah?

Samega sebe je vedno težko opisati. Če 
imam na razpolago tri besede, so to 
vztrajen, delaven in prilagodljiv. Ta formula 
ne glede na drugačne čase velja še danes.
Katere so vaše strasti poleg avto-

mobilizma?

Ob delu od jutra do večera je dobro imeti 
stvari, ki te sproščajo. Letenje je eden lepših, 
adrenalinskih športov. Vedno mi je dalo 
dodaten navdih, dodatna krila in nov 
pogled. Ta odločitev pred desetletji je bila 

pravilna, licenco obnavljam še danes. Kadar 
se pokaže možnost, se odpravim na 
domačijo, ki jo trenutno obnavljam, pre-
ostanek prostega časa pa rad posvetim 
zbirki starodobnikov, ki je tudi del tehnične 
kulture.
Kaj bi svetovali mladim podjetnikom?

Vsak začetek je specifičen, da ne rečem 
težak. Definitivno pa je na začetku treba 
vložiti več energije. Vsak čas je pravi. Če 
iščemo izgovor, ga bomo našli. Potrebnega 
je kar nekaj odpovedovanja, veliko 
vztrajnosti in prilagodljivosti.

Eva Povirk
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Creatusov intervju z »naivnim humanistom« dr. Draganom Petrovcem
Eden od doslej mojih zdaj že neštetih vzponov na bližnji hribček Sveto Ano, s katere lahko v vsakem letnem času uzrem najlepši 
pogled na Barje. In vzhode nad njim. Zahodi so pa sploh dih jemajoči. Nasproti mi prikoraka možakar s skodrano glavo in brado. Takoj 
prepoznam gospoda, katerega možganske vijuge so, po njegovih zapisih sodeč, očitno prav tako nakodrane. Pronicljiv duh v telesu 
mednarodno priznanega pravnika kriminologa – penologa, profesorja, padalca, pohodnika, plesalca, pisatelja, publicista, kolumnista, 
celo humorista me vedno znova izbeza iz megle konformizma in apatije, v katera se včasih ujamem. Ob njem namreč pomislim na 
citat, ki ga pripisujejo filozofu Johnu Stuartu Millu: »Zlo uspeva že, če dobri ljudje ne naredijo ničesar.«.
Presenečeno ugotovim, da je gospod že 10 let naš soobčan. 

Vaše delo spremljam že nekaj desetletij 
(vem, časovne dimenzije mi ne bi bilo 
treba izpostavljati   ;-)  ). In ves ta čas kot 
kriminolog z dolgo kilometrino tako v 
teoriji kot v praksi opozarjate na dejstvo, 
da strožje kazni ne dajejo pozitivnih 
učinkov – ne za storilca ne za žrtev. Najbrž 
bo daljša zaporna kazen res »spreobrnila« 
le redko katerega storilca. Poleg tega pa 
pravite, da če žrtev »osreči« strožja kazen 
za storilca, je to znak, da žrtev potrebuje 
našo dodatno pomoč. Da se rane niso 
(pravilno) zacelile. Imate pri tem v mislih 
potrebo po odpuščanju ali po opolno-
močenju žrtve, da se ne poistoveti z 
dejanjem, ki se ji je zgodilo? Vem, da moje 
vprašanje sega prek mej penologije, 
pravzaprav na drugi breg istega problema, 
pa vendarle – ali je ravno odpuščanje 
znak, da je žrtvi uspelo »živeti naprej«?
Zadeli ste ob eno težjih poglavij mojega 
raziskovalnega področja. Kako zapleteno je, 
sem predstavil tudi v drobni knjižici Kult 
žrtve. Zlasti z novo državo smo na neki manj 
zdrav način odprli kazenski postopek za 
javnost, tudi tako, da se reportaže o zločinih 
odvijajo na stopniščih pred sodno palačo, 
kamor so neuradno vabljeni vsi, ki jih 
dejanje kakor koli zadeva, pa še kdo zraven. 
Če vprašamo prizadete, je povsem jasno, da 
nobena kazen ni dovolj stroga. Enako, če 
nas zanima javno mnenje. Vsi se namreč 
zlahka in takoj vživimo v žrtev. Na drugi 
strani je že stoletja jasno, da je treba žrtev 
ločiti od kaznovanja, ker sicer zmanjka 
objektivnosti.
Odpuščanje pa ni nič lažja tema, če samo 
pomislimo, kako redko se dogaja v javnosti 
in najbrž še dosti redkeje intimno. 
Odpuščanje ni enoznačen pojem, je več-
plastno doživljanje. Je to pozabljenje? Se 
hudo dejanje sploh da odmisliti? Je to 

sprejemanje storilca, prav takega, kakršen 
je bil pred tem dejanjem? Ga imamo lahko 
enako radi, če smo ga sploh kdaj imeli radi? 
Nimamo ob njem nikakršnega predsodka 
ali zamere, sploh če smo mu (domnevno) 
odpustili?
Kot vidite, sem vam odgovoril z več 
vprašanji, namesto da bi dobili jasen 
odgovor. Vse to raziskujem tudi sam in vse, 
kar znam povedati, je, da je vsak primer 
drugačen.
Neopazni niso ostali niti vaši odzivi na 
vedno večjo uporabo in širjenje 
sovražnega govora. Ne zgolj z moralnega 
vidika, pač pa predvsem z vidika, kako ta 
vpliva na družbeni ustroj in razmerja v 
njem. Pred kratkim sem se nekoliko več 
ukva-rjala s problematiko lažnih info-
rmacij, ki z lažnimi dejstvi vedno bolj 
oblikujejo našo resničnost. Vam je že kdaj 
uspelo odgovoriti na vprašanje, zakaj smo 
ljudje tako samodestruktivni? Zdi se, da 
zavestno delamo stvari, za katere vemo, 
da ogrožajo našo prihodnost, predvsem 
pa prihodnost generacij za nami. 
Sovražni govor je začetek ustvarjanja ali 
vsaj poskusa, da bi imeli oblast nad drugim. 
Za oblast pa večkrat rečem, da je naj-
močnejša droga. Humanistični psiholog 
Maslow je rekel, da zdravi ljudje nimajo radi 
oblasti nad drugimi. Vendar je težko najti 
družbeno skupnost, celo kolektiv, kjer teh 
poskusov ne bi bilo. 
Najpogostejši argument tistih, ki jim je 
sovražni govor blizu, je, da je to svoboda 
govora, ki je ne smemo zatirati, ker ima 
prednost pred vsemi drugimi svoboščinami 
in pravicami. Poleg tega trdijo, da beseda 
ne ubija. Ne eno ne drugo seveda ni res. 
Govor je omejen s svobodo drugega, da ga 
besede ne smejo prizadeti. In beseda prav 
tako očitno tudi ubija, sicer ne bi poznali 

kaznivega ravnanja, kakršno je na primer 
napeljevanje k umoru. Iz zgodovine pa je 
dobro znano, v kaj se lahko razvije nekaj, 
kar se začne s sovražno besedo proti kakšni 
skupini ljudi.
Mislim pa, da večina le ni tako (samo)
destruktivna. Le nevarnost je, ki ste jo 
omenili – molk ob destruktivnosti drugih. 
To je najhuje v razmerah, ko nismo ogroženi, 
pa vseeno ne spregovorimo.
Mislim, da je čas, da zaplujeva v nekoliko 
bolj pozitivne vode. Sicer zna biti, da bova 
izgubila še tistih nekaj bralcev, ki so z 
nama vztrajali do tu ;-) .Kljub vsebinsko 
zelo težkemu področju vaše strokovnosti 
vam uspe misli in delovanje obrniti tudi k 
humorju. 
Res ne vem, kakšen (še bolj) žolčen tip bi 
postal, če ne bi premogel tudi nekaj te 
žilice. Če koga (spodaj omenjena) Fanči s 
psihiatrije ne prepriča dovolj, priporočam 
še Pismo nigerijske vdove, da se vidi, kakšna 
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rešilna bilka zna biti obrat k lahkotnejšemu 
pisanju. Sicer pa še iz časa starih Rimljanov 
velja  Quid vetat ridentem dicere verum  – 
Kaj brani smejočemu se človeku izreči nam 
resnico?
Nekje sem zasledila, da imate radi glasbo. 
Da jo poslušate, pa tudi izvajate. Kot vem, 
prek klavirja in harmonike. Je to v vašem 
življenju nekaj vzporednega ali gre za 
»izhod v sili« oz. za nekakšen ventil »od 
ponorelega sveta«?
Drži. Klavir se vsak dan oglasi. Glede na 
zvrst muzike tudi harmonika. Za Piazzollo 
na primer je slednja primernejša. Glasba je 
močna vzporednica in včasih si zlahka 
predstavljam, da bi bila to moja glavna pot, 
ko bi pred davnimi leti lahko izbiral. Sem si 
pa zato izbral športni ples in mu posvetil kar 
nekaj let. S takratno plesalko se še vedno 
srečujeva in obujava spomin zlasti na 
standardni program.
Glede na vaše izkušnje, znanje in 
angažiranost bi  intervju lahko zasedel 
pretežni del tokratne številke občinskega 
glasila :-) . Toda nekje je pač treba potegniti 
črto. A če bi vam za trenutek prepustila 
tipkovnico – je kaj, kar bi si posebej želeli 
sporočiti, izpostaviti, namigniti… Kakšna 
spodbudna misel, humorni vložek, 
morda?
Če bi kdo kaj več želel vedeti o meni, naj 
prebere najbolj iskreno in razgaljeno 
avtobiografijo z naslovom Fanči s psihiatrije 
in še hujše zgodbe. Potem se bo še lažje 
odločil, ali se me splača pozdraviti ob 
srečanju ali pa narediti širok ovinek ;-) .Ni 
hinavska reklama za nakup, ker je knjiga 
razprodana. Je pa na voljo v knjižnicah.

 Creatusova »fil-rouge«
Za konec še nekaj tradicionalnih Creatusovih 
vprašanj, ki vas bodo tistim, ki vas še ne 
poznajo, predstavili nekoliko bolj »intimno« 

Kje bi živeli, če bi lahko živeli kjerkoli?   
Brezovica je čisto v redu. Morda nekoč le 
kakšna majhna hišica, da s klavirjem, tako 
kot sedaj v bloku, ne bi motil sosedov. Ker 
včasih me prime, da bi igral tudi ob za 
večino ljudi neprimernem času. Poleti pa 
Lastovo, kjer sem bil sicer le enkrat, pa me je 
prevzelo. Čisto morje, skoraj brez 
turističnega hrupa ...
Kaj vam pomeni beseda »svoboda«?
V resnici nedosegljiv pojem. Vselej smo 
zvezani s kom ali s čim, tudi sami s seboj. 
Sliši se malo filozofsko, a ne moremo brez 
pametnega telefona, instagrama, fb-ja in 
vseh podobnih izumov, ki jih domnevno 
svobodno izbiramo. Ko se znebiš vsega 
nepotrebnega, in tega je večina, šele 
zadihaš. In seveda, ko nimaš policijskega 
kolena za vratom. V vseh razsežnostih te 
prispodobe.
Ali obstaja znana oseba (iz preteklosti ali 
sedanjosti in s katerega koli področja),
za katero bi lahko rekli, da je vaš vzor/idol, 
in zakaj? 

Bolj kot posameznike imam pred očmi 
izreke. V spominu imam še iz mladih dni 
zapis na notranji strani matematičnega 
učbenika za gimnazijo:  Ne boj se in ne 
sovraži. Napis je izbral pisec učbenika prof. 
France Križanič, avtor pa je Indijec Dhan 
Ghopal Mukerdži, sicer pisec knjige Mladost 
v džungli. Ker je šlo za matematiko in temu 
primerne pedagoge, nobeno od priporočil 
ni bilo doseženo ;-) . Kot vodilo pa se mi zdi 
zelo primerno za vse razmere in čase.
Če ne bi bilo ovir, če bi vam bilo vseeno, kaj 
bodo rekli ljudje,  kaj je tisto, kar bi 
»ušpičili« za svojo dušo? 
Ah, toliko stvari sem si že privoščil. Večinoma, 
kot utegnete brati iz omenjene avto-
biografije Fanči s psihiatrije, nehote in brez 
slabih namenov. Zdaj je morda čas, da se 
malo umirim. Še vedno pa se mi zdi, da 
največ naredim za svojo dušo, ko povem, kaj 
mi leži na njej. Pogosto mi ljudje potem res 
rečejo marsikaj.

Mojca Pristavec Đogić

080 10 10080 10 10
PREVOZ NI VEČ OVIRA!
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Dragi upokojenci, oglašam se z namenom, 
da vam z velikim veseljem povem, da 
praznujemo 100 let naše članice Ive 
Braniselj. Gospa Iva sicer ni Rakičanka, je 
pa dolgoletna članica DU Rakitna. To je 
prvo praznovanje 100-letnice, odkar 
obstaja društvo, zato ji v DU Rakitna iz 
srca želimo veliko zdravja, veselja in 
pozitivne energije. Obenem pa čestitamo 
tudi naši članici ge. Pepci Susman, ki je 
avgusta praznovala 96 let. Želimo ji veliko 
zdravja sreče in da bi tudi ona dočakala 
100 let.

DU Rakitna je bilo dejavno skozi vse leto 
na področju kulture in sociale. V 
organizaciji ZDUS smo bili prisotni na 
medgeneracijskem srečanju na Gospo-
darskem razstavišču. Ogledali smo si 
slikarsko razstavo, ročna dela in delavnice, 
ki so jih pripravili upokojenci društev. 

Prav tako smo bili v Cankarjevem domu 
na Festivalu za tretje življenjsko obdobje. 
Udeležili smo se slavnostne otvoritve 
srečanja društev cele Slovenije. Pred 
kulturnim programom sta bila glavna 
govornika   predsednik OPZDU Ljubljana 
g. Marjan Sedmak in župan mesta 
Ljubljana. Rdeča nit letošnjega stroko-
vnega programa je bila digitalizacija za 
vse generacije. To področje je še posebno 
pomembno, saj imajo starejši prav tu 
veliko izzivov. Udeležili smo se tudi 
delavnic na temo »Samostojnost v 
obdobju staranja in oskrbe na domu».
Prisotni smo bili na tradicionalnem 
srečanju Območne zveze Vič - Rudnik
in prostovoljcev na Dobrovi. Predsednik 
DU Dobrova nam je predstavil delovanje 
njihovega društva in znamenitosti kraja. 
Ob povezovanju g. Matka Zdešarja so se 
predstavili pevski zbori društev. Za dobro 
vzdušje je poskrbela še godba na pihala.
V velikem številu smo se udeležili 
občinskega praznika Občine Brezovica in 
slavnostne akademije ter podelitve 
priznanj. Občinsko priznanje Občine 
Brezovice je prejel tudi naš član g. Darko 
Jerina za zasluge oživljanja turističnega 
društva, gozdne učne poti in postavitev 

replike jambora, za kar smo mu iskreno 
hvaležni.
Organizirali smo dva izleta, in sicer v Belo 
krajino in Slovenske gorice. Avgusta smo 
se v Polharski koči veselili na pikniku in v 
prijetni družbi obdarili vse jubilante.
Naši ribiči so ekipno tekmovali na 
pokrajinskih športnih igrah. Tekmovali so 
v Grosupljem in na Igu v ribolovu s 
plovcem. Zasedli so prvo mesto, na 
državnem prvenstvu na Šmartinskem 
jezeru pri Celju pa so med 12 ekipami 
zasedli peto mesto. Posamezno je bil naš 
član Janez Pogačar tretji med 48 
tekmovalci.
Kot prostovoljci smo petkrat razdelili 
pakete RK vsem tistim, ki ne presegajo 
cenzusa 570 evrov.
Bili smo tudi ustvarjalni in ročno izdelali 
150 voščilnic za novoletne praznike. Tako 
ste 3. decembra vabljeni na srečanje 
starejših nad 70 let.
Na koncu želim vsem lepe, predvsem pa 
zdrave božične in novoletne praznike in 
da bi se vam izpolnile vse lepe želje.
Hvala odboru in vsem, ki kakor koli 
prispevate za boljši jutri starejših.

 Predsednica DU Rakitna Helena Pogačar   

INDIVIDUALNA, PSIHOTERAPIJA PAROV, DRUŽINSKA
Dr. Gizella Kasaš Kocijančič
Diplomirana psihologinja

Specialistka klinične psihologije

Specialistka psihoterapije
Podplešivica 65C

1357 Notranje Gorice

Tel. 040 850 235

Kot mednarodno uveljavljena strokovnjakinja vam lahko pomaga pri različnih duševnih stiskah:
-       depresija, tesnoba, panični napadi, fobije, obsesivne misli,
-       pri partnerskih, družinskih ali drugih težavah v medosebnih odnosih, 
-       pri težavah v spolnosti,
-       žalovanje ob izgubi bližnje osebe ali drugi boleči izkušnji, 
-       če se spopadate z zasvojenostjo, 
-       ob znakih izgorelosti, če imate slabo samopodobo, 
-       pred težko življenjsko odločitvijo, 
-       pri konfliktih na delovnem mestu, motnjah uspešnosti.

Več o meni in o psihoterapiji: www.psihologija-psihoterapija.si

PSIHOTERAPIJA

Skupaj z gospo Ivo Braniselj DU Rakitna praznuje 100-letnico

Praznovanje Ive Braniselj na pikniku.

Novice iz DU Tulipan 

Skupaj z DU Notranje Gorice smo orga-
nizirali martinovanje na turistični kmetiji 
Fajdiga. Udeležilo se ga je samo 15 naših 
članov.
Tudi merjenja sladkorja in holesterola se 
je udeležilo le nekaj članov.
Vse člane društva vabimo na pred-
novoletno srečanje 9. 12. ob 13-ih v 
dvorani krajevne skupnosti. Prijave spre-
jemamo do 1.12. v večernih urah na 
telefonsko številko 041 274 131. 
Poskrbeli bomo za hrano, pijačo in 
glasbo, vi prispevate dobro voljo.
 

Za DU Tulipan Tatjana Krhin
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Bližamo se koncu leta, pa vendar imamo v 
zadnjih mesecih največ dela v društvu. V 
novembru je martinovanje, seveda ne 
smemo manjkati in smo se odpravili na 
Dolenjsko,   v dobro turistično gostilno. 
Dogovorili smo se še z dvema društvoma, na 
ta način se spoznavamo in družimo. Bilo je 
prijetno vzdušje, dobro smo jedli, pa tudi pili 
in plesali. Zabaval nas je prijazen harmonikar. 
Nekje na polovici našega druženja pa so 
prav on in njegovi pomočniki uprizorili krst   
vina. Gospodarica te gostilne   je vsakemu 

natočila kozarček vina in nazdravili smo ter 
zapeli pesem, primerno za martinovo. Vsega 
luštnega je enkrat konec, bili smo že utrujeni 
od plesa, šli smo proti domu.  

V tem mesecu se je skupina članov  odzvala 
vabilu iz oddelka Mestne knjižnice Prežihov 
Voranc na delavnico na temo vaje za vadbo 
spomina in zbranosti; bilo je zanimivo in 
prijetno hkrati. Sedaj pa pripravljamo v 
društvu srečanje starejših v dvorani, saj to 
zadevo nismo mogli zaradi covida 
organizirati dve leti. Tako bo spet minilo 
prijetno popoldne. Naslednji korak je, da 
obiščemo vse člane po domovih.

Metka Marinčič

DU Notranje Gorice Plešivica – nekaj utrinkov iz našega društva

Movember v DEOS Centru starejših Notranje Gorice
Novembrsko dogajanje v DEOS Centru starejših Notranje Gorice so odprle delavnice na temo Movembra, posneli pa so tudi simpatične 
fotografije stanovalcev, ki so si v znak podpore in ozaveščanja »nadeli« brke. Izvedli so predavanje ob svetovnem dnevu sladkorne bolezni, 
svetovni dan prijaznosti pa obeležili z izdelovanjem čudovitih kamenčkov prijaznosti v sodelovanju z organizacijo Humanitarček. Kamenčke 
so za ta projekt nabrali v Iškem vintgarju, jih na kreativnih delavnicah barvali in nato razdelili po skupnosti. Zagotovo gre omeniti tudi 
tradicionalno martinovanje, kjer je stanovalce kot vsako leto poprej obiskal sveti Martin, ki je iz mošta naredil vin’, s katerim so nazdravili 
ob odlični domači ocvirkovki. Pretekle dni je minevalo 11 let od 
vselitve prvih stanovalcev, zato so ta jubilej skupaj z otvoritvijo 
prenovljenih prostorov praznovali ob prireditvi, ki so jo so v celoti 
pripravili stanovalci in zaposleni.
Ta mesec je bil za umetniške navdušence zelo bogat, saj so gostili 
Mešani pevski zbor DU Kozarje, DU invalidov Moste - Polje, Pevski 
zbor Medenke in DU Žerjavčke s »kamišibaj« gledališčem. 
Glasbeni navdušenci so na svoj račun prišli še z glasbeno terapijo 
in žoga bendom. Ustvarjalnost so lahko izrazili na kreativnih 
delavnicah, delavnicah cvetja iz krep papirja z Vnanjščicami in 
prek likovne terapije, zelo pa so uživali tudi v predprazničnih 
delavnicah. Saj veste – konec novembra že malo diši po 
prihajajočem božiču. Možgane so pridno razmigali na »Aktivno za 
sive celice«, nagradnem reševanju križank, na miselni telovadbi in 
pogovornih uricah s klinično psihologinjo ter na konverzacijskemu 
tečaju nemščine. Razveselili so se tudi senzomotorične delavnice 
in nagradne tombole, kjer se vedno dobi dobre nagrade, včasih 
pa je dovolj že samo nasmeh – te vsak mesec na obraz pridno 
rišejo kužki iz Ambasadorjev nasmeha. Knjižni molji so najtežje 
pričakali knjižničarko Andrejo, ki vedno postreže z bogato izbiro 
knjig iz okoliških knjižnic, najbolj aktivni pa so na aktivnem dnevu 
prejeli v dar Swy čokoladice, ki so poskrbele za vnos beljakovin. 
Res prijetno presenečenje je bil zagotovo obisk maserke tajskih 
korenin, ki je z nežnim dotikom rok in stopal poskrbela za boljše 
počutje vseh tistih stanovalcev, ki se težje premikajo ali pa so 
nepomični. Zadnji dnevi novembra so minili v znamenju 
praznovanja rojstnih dni vseh, ki slavijo v tem mesecu.
 

Urša Mršnik
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Evakuacija v vrtcu – enota Podpeč
Komisija za preventivo pri GZ Brezovica 
je tudi v letu 2022 nadaljevala z 
opremljanjem javnih zavodov, vrtcev in 
šol s telovniki za vodjo evakuacije. 
Naslednji v vrsti Vrtcev Brezovica je bil 
vrtec na Jezeru, enota Podpeč.
Predhodno smo se z vodjo enote in 
dvema zaposlenima dogovorili, da smo 
pregledali objekt in se uskladili za termin 
izvedbe evakuacije. Sledilo je kratko 
izobraževanje zaposlenih, na katerem 
smo predstavili projekt in se pogovorili o 
uporabi telovnika za vodjo evakuacije. 

V sredo, 26. 10. 2022, je bil določen dan 
za evakuacijo. Vzdrževalec je z aktivacijo 
ročnega javljalnika požara alarmiral 
celoten objekt in začela se je evakuacija. 
Kot je bilo dogovorjeno, si je ena od 
zaposlenih nadela telovnik za vodjo 
evakuacije in začela z zbiranjem 
potrebnih podatkov, ki jih je pozneje 
predala vodji intervencije. Obe vodji sta 
ves čas »intervencije« sodelovali in si 
izmenjavali informacije.
Hkrati smo člani komisije za preventivo 
na različnih lokacijah spremljali 
evakuacijo. Zapisovali smo si opažanja, 
beležili čas in predvsem opazovali 
komunikacijo ter prenos informacij med 
zaposlenimi in vodjo evakuacije z vodjo 
intervencije lokalne gasilske enote, ko je 
ta prišla na kraj dogodka. 
Vzgojiteljice z otroki so se na koncu 
skupaj z gasilci PGD Podpeč in Jezero 
seznanili z opremo gasilske enote in se 
preizkusili v zbijanju tarče z vodo. Vodja 

intervencije je pohvalil projekt telovnikov 
za vodjo evakuacije, saj je že takoj po 
prihodu na mesto »intervencije« vedel, 
kdo je oseba, s katero mora najprej 
vzpostaviti stik.

Preživeli smo prijeten del dneva v enoti 
vrtca Podpeč. Zahvaljujemo se vsem 
sodelujočim na tem dogodku, da smo 
skupaj dosegli cilj: vsi uporabniki objekta 
so varno prišli do zbirnega mesta. 

Komisija za preventivo pri GZ Brezovica
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Veselo novembrsko dogajanje
Čeprav so novembrski dnevi običajno bolj turobni, nas kar kličejo in 
vabijo k dogajanju, saj je pred vrati veseli mesec december. Vseeno pa 
smo poprijeli za delo. Naši pridni fantje so pripeljali zelenje (smrečje), 
pridne gospe pa so se že lotile pletenja letošnjega adventnega venca.  
Tako kot prejšnja leta je spleteni adventni venec postavljen pri trgovini 
v Podpeči. Na prvo adventno soboto, 26. 11. 2022, pa smo imeli 
blagoslov venčka. Vsako soboto (3. 12., 10. 12. in 17. 12. 2022) bo 
prižig svečke ob 18.00. uri. 

Člani turističnega društva ŠKTD Lokvanj tudi letos pripravljamo 
razstavo jaslic v naravi. V letu 2019 smo jih postavili prvič in zanimanje 
je bilo zelo veliko. Vabimo Vas, da se nam pridružite tudi Vi ali društvo 
s postavljanjem vaših jaslic. Teren bomo pripravili mi, Vi pa lahko z 
vašo izvirnostjo postavite jaslice na parcelo, ki vam bo dodeljena in 
označena z vašim imenom.  Jaslice morajo biti postavljene do 22. 12. 
2022, zato imate še vedno čas, da se nam pridružite tudi Vi s 
postavitvijo vaših jaslic. K sodelovanju vabimo prav vse. 

Vandalizem opozorilnih znakov na skupinskem lovu
V nedeljo, 13. 11. 2022, smo v Lovski družini 
Brezovica na področju rajona 3 v Notranjih 
Goricah izvajali skupinski lov na malo divjad, 
pri čemer je prišlo do neljube situacije, na 
katero želimo opozoriti sokrajane in 

prebivalce občine 
Brezovica, da bi 
se tako v pri-
hodnje izognili 
takim dogodkom. 
Lokacije in da-
tumi skupinskih 
lovov so določeni 
vnaprej z razpo-
redom lovov, kaj 
se lovi, pa je po-
gojeno z lovsko 
g o s p o d a r s k i m 

načrtom in lovnimi dobami. Z Zakonom o 
divjadi in lovstvu je določeno, da se lahko 
skupinski lov izvaja v oddaljenosti več kot 50 
m od zaselkov in ne sme ogrožati varnosti 
preostalih občanov in imetja. Ker se 
zavedamo, da je na področju naše občine 
urejenih veliko sprehajalnih poti, ob vsakem 
skupinskem lovu na kraju izvajanja lova 
postavimo opozorilne table z napisom 
»Območje lova.« Po koncu lova smo lovci to 
nedeljo razočarano ugotovili, da so bile vse 
predhodno postavljene opozorilne table 
izruvane iz tal in odvržene. Na tem mestu si 
želimo poudariti, da table z napisom 
mimoidočim ne preprečujejo prehoda, 
temveč zgolj opozarjajo na pazljivost na tem 
področju. Opozorjeni vozniki so lahko bolj 
pozorni na morebitne prehode srnjadi čez 

cesto, lastniki psov lahko pravočasno 
predvidijo srečanje z lovskimi psi in svoje pse 
dajo na povodec, sprehajalci in mimoidoči 
na tem področju pa so opozorjeni na poke 
pušk. Pomemben podatek je tudi, da po-
stavljanje opozorilnih tabel ni zakonsko 
določeno, temveč je izraz dobre volje in skrbi 
ter odgovornosti lovske družine za varnost 
lovcev in ostalih prisotnih na področju lova. 
Prav zato omenjeni vandalizem strogo 
obsojamo in ne razumemo motiva za 
storjenim dejanjem. Zavedamo se, da nismo 
vsi enakih mnenj in ne podpiramo istih 
ideologij, pa vendar živimo v istem okolju in 
si delimo isto naravo, zato v prihodnje 
sokrajane naprošamo za strpnost. 

LD Brezovica

Če želite sodelovati, Vas prosimo za povratno informacijo na mail tatjana.poplas@gmail.com ali breda@benotours.com. Informacijo o 
sodelovanju nam prosim posredujte do 5. 12. 2022 zaradi organizacije. Vljudno Vabljeni.

Tatjana Poplas, ŠKTD Lokvanj
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V petek, 28.10., se je za cerkvijo Sv. Trojice na 
Gulču, odvijala prava zabava. Izdelovali smo 
namreč buče, da bi z njimi prestrašili 
čarovnice. Znano je namreč, da se te 
smukajo okrog naših hiš ob noči čarovnic. 
Najprej si je vsak izmed udeležencev izbral 
svojo bučo in orodje za izrezovanje. Nato se 
je pričelo izrezovanje. Nastalo je 28 strašnih, 
smešnih in hkrati čudovitih buč. Sledila je 
peka »čepatov« (skavtskih kruhkov) nad 
ognjem, okrepčali pa smo se tudi s toplim 
čajem. Ko smo si povrnili moči, smo zaplesali 
čarovniški ples, se igrali razne gibalne igre in 
na koncu prisluhnili pravljici o Noči čarovnic 
avtorice Nine Debeljak. 

Če želite biti del naših doživetij za otroke 
tudi vi, se nam lahko pridružite tudi v 
novembru in decembru. Ustvarjali in 
zabavali se bomo v večnamenskem prostoru 
DEOS centra starejših Notranje Gorice:
• v soboto, 26. 11. 2022, od 10-ih do 12-

ih  – izdelovanje adventnih koledarjev 
(prispevek 12 evrov);

• v soboto, 17. 12. 2022, od 10-ih do 12-
ih – izdelovanje novoletnih okraskov 
(prispevek 12 evrov);

Delavnice obsegajo 2 uri varstva otroka, 
animacijo, prigrizek, ustvarjalni material in 
pravljico. Vse svoje izdelke otroci po končani 
delavnici odnesejo domov. 

Prijave: livia.liberte@gmail.com Telefon: 041 
439 063 (Kaja); FB: LIVIA DANCE

Za Društvo Livia Liberte Kaja Kramar in Nina 
Debeljak

PD od Doma na Kalu do Doma na Šmohorju

9. Creatusov večer: Dednopravni spori – se jim je mogoče izogniti?

Jesenski pohodi v Zasavsko hribovje 
postajajo tradicija. Po Lisci, smo s PD 
Podpeč Preserje tokrat prehodili pot od 
Doma na Kalu do Doma na Šmohorju. Na 
pot smo se odpravili 6. 11. 2022.
Kombi nas je odložil pred Planinsko-
rudarskim domom na Kalu nad Hrastnikom, 
od koder do vrha Mrzlice ni prav daleč, le 
kratek čas kar huda strmina. Prisopihali 
smo do vrha, se na ploščadi slikali, 
razgledali naokoli in se spustili do doma 
pod njo. Lepo vzdrževana koča, dobro 
obiskana. Posedli smo se, popili prvi čaj, 
pojedli prvi sendvič iz nahrbtnika. 
Pripravljeni za nadaljevanje do kar precej 
oddaljenega Gozdnika. Vso višino, ki smo jo 
pridobili do Mrzlice, smo morali izgubiti, pa 

še dodatnih dvesto metrov. Pot na tem 
delu je res zelo strma, v tem letnem času 
polna listja, tako da previdnost ni bila 
odveč. Že sam ime vrha pove, da se bomo 
gibali predvsem po gozdu. Tudi ta del je bil 
precej strm, precej koreninast, je pa na vrhu 
postavljen bivak. Ker nekih razgledov ni 
bilo, se nismo prav dolgo na vrhu zadržali. 
Potrebno se je bilo spustiti še do končnega 
cilja, do Planinskega doma na Šmohorju. 
Pot pelje mimo starodavnih mogočnih lip 
ob cerkvici sv Mohorja, v eno smo se lahko 
celo zavili. Ko bi imeli več časa, bi lahko 
prisluhnili zgodbam zgodovine, mi pa smo 
le naredili sliko.

Marijan Božeglav

 

Na tokratnem Creatusovem večeru se bomo 
dotaknili enega najhujših in najbolj bolečih 
konfliktov, s katerimi se soočamo ljudje skozi 
vso svojo zgodovino: spor med sorojenci po 
izgubi staršev, ki se simbolično osredotoči na 
premoženje staršev in na številne zapuščinske 
in dednopravne spore. Lahko starši, dokler 
smo živi, na to vplivamo?
Če poznate koga, ki je šel skozi to kalvarijo, ali 
pa ste tak spor doživeli sami, veste, koliko 

energije, časa in denarja vam za vedno vzame 
tak spor. Če vas zanima pogled strokovnjaka 
in bi radi o tem izvedeli več na drugačen način, 
pridobili dodatno idejo ali celo našli vsaj delno 
rešitev, se nam v sredo, 30. novembra ob 18. 
uri, pridružite v več-namenskem prostoru 
Doma starejših občanov DEOS v Notranjih 
Goricah, da skupaj podremo še en tabu – 
urejanje dedovanja, da bi se izognili sporom, 
povezanimi z nasledstvom.

Naš gost bo mag. Zoran Hajtnik, odvetnik, ki je 
leta 2004 postal tudi mediator, kar je ključno 
preoblikovalo njegov pogled na svet in 
posledično na življenje. Spoznal je, da se vse 
življenje ukvarja s konflikti v odnosih. Postal je 
trener mediatorjev, magistriral iz komu-
nikologije, občasno publicira in je habilitirani 
predavatelj na visokošolski ustanovi. 
Vstop prost.

Zavod Creatus 

Delavnica izrezovanja buč na Gulču
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Vrhniška strokovna ekskurzija in 
kipec pastirček
Namen strokovne ekskurzije govedorejskega društva Dr. Janez 
Verbič iz Vrhnike je bil ogled dveh kmetij na avstrijskem Koroškem in 
tradicionalna podelitev kipca Pastirček najboljšemu pastirju goveda 
v letošnjem letu.
Ogledali smo si kmetijo družine Perdah, kjer se ukvarjajo z mlečno 
proizvodnjo - rejo krav simentalske pasme. Večino mleka prodajo v 
mlekarno, nekaj na domu, okoli 2000 litrov mleka na leto pa porabijo 
za sladoled, ki ga delajo doma sami (25 okusov). Ker imajo prosto 
rejo, lahko prodajajo sladoled tudi v Mc Donald's. Sladoled je na 
ocenjevanju ocenjen s srebrno nagrado. Tudi sami smo bili deležni 
pokušine dveh okusov: čokolade in  stracciatella. Res je bil odličen. 
Imajo registrirano dopolnilno dejavnost,  na dvorišču imajo majhno 
prijetno trgovino, kjer prodajajo izdelke na zaupanje, ponujajo svoj 
sladoled, mleko in tudi izdelke iz drugih kmetij. Žena se poleg dela 
na kmetiji ukvarja z izobraževanjem otrok v vrtcih, šolah o kmetijstvu, 
naredila je izpit in je t.i. semenarna kmetica.
Naslednji postanek je bil na ekološki kmetiji Franza in Magdi 
Baumgartner v Šentjakobu v Rožu. Ukvarjajo se s pitovnim 

Po rock koncertu v Vnanjih Goricah
Zadnjo v soboto v oktobru se je v dvorani Zadružnega doma v 
Vnanjih Goricah odvijala nekakšna uvertura v »halloween«, praznik, 
ki naj bi izviral iz poganskega obreda samhain. Po nekaterih virih naj 
bi se takrat duše umrlih vrnile domov na obisk, zato so zanje prirejali 
praznovanja. Tokrat bi znalo biti, da so prišle že kak dan, dva prej ;-)
Zidovi dvorane so ta večer namreč ponovno zavibrirali v punk rock 
ritmu, njeni priložnostni prebivalci pa so željno srkali audio-vizualne 
poslastice, ki so jim jih namenili člani glasbenih skupin JRB in Ice on 
Fire. Glede na navdušene odzive obiskovalcev ni bilo duše, ki bi ta 
večer ostala ravnodušna ;-) Člani domače skupine JRB so s svojimi 
avtorskimi rock komadi v uri in pol dodobra razgreli ozračje, ko so 
po kratkem odmoru za zamenjavo »glasbene mehanizacije« na 
oder stopili člani novomeške skupine Ice on Fire, ki so na sceni od 
leta 2018 (od letos tudi pod okriljem Nike Records), in prav tako 
ustvarjajo svojo avtorsko glasbo, le da bolj v punk rock stilu. 
Piko na i večeru je prav gotovo pomenil nepričakovan obisk častne 
občanke Občine Brezovica gospe Angele Plevnik, ki je z JRB tudi ob 
tej priliki, tako kot na slavnostni prireditvi ob prejemu naziva, zapela 
narodnozabavno skladbo Prinesi mi rože. Le da tokrat v precej bolj 
rock izvedbi :-)
Struktura obiskovalcev je bila starostno prav neverjetno mešana (od 
najstnikov do oseb, ki nimajo nikoli časa – upokojencev ;-) ) in več 
kot očitno je, da smo kot družba res željni glasbe, druženja in 

občasnega pobega od »ponorelega sveta«. Zavod Creatus in Klub 
Lojtra zato že tuhtata …

Mojca Pristavec Đogić
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Na lokalnih volitvah ste nam izkazali najvišjo podporo v Občini 
Brezovica.   Listo Marka Čudna – LMČ – ste podprli s 24,10 % 
glasov. Vsi izvoljeni svetniki bomo delovalo pošteno in za skupne 
interese. Smo lista, ki stoji za svojimi besedami. Dokazali bomo, da 
smo vredni vašega zaupanja. Delovali bomo povezovalno in 
konstruktivno za dobrobit vseh nas.  
 

HVALA!   Lista Marka Čudna – LMČ

POLITIKABarjanski LIST

SDS se zahvaljuje vsem volilcem za izkazano podporo na lokalnih 
volitvah. Svetniška lista SDS bo s svojimi svétniki delovala v 
dobro občine in podpirala vse razvojne projekte v vašem kraju.

govedom, imajo 55 živali, pasejo jih na dveh pašnikih,  z rejo prašičev, 
imajo okoli 35 prašičev in kokoši. Obdelujejo 62 hektarjev, na katerih 
je  travinje, koruza, žita. Imajo registrirano dopolnilno dejavnost – 
predelava mesa, s svojo klavnico za klanje prašičev in svojo trgovino, 
v kateri prodajajo mesne specialitete, zelenjavo in ostale kmetijske 
pridelke. Njihove izdelke smo degustirali v zelo ličnem prostoru, 
namenjenem obiskovalcem, šolam. 
Kosilo smo imeli v Lovskem domu v Žirovnici, kjer smo izvedli 
tradicionalno izročitev kipca Pastirček najboljšemu pastirju v 
letošnjem letu. Podelitev lesenega kipca Pastirček je tradicionalna 

podelitev, ki se izvaja na območju Vrhnike že vrsto let – od leta 2008 
in sicer leseni kipec prejme za leto dni najboljši pastir oz. najboljši 
kmet ali kmetica, ki pase živali na tak način, da je travinje kar se da 
dobro popašeno. Leseni kipec je prejel Klemen Marinč iz Miznega 
dola na Vrhniki. Čestitamo!
Kljub slabemu vremenu smo ekskurzijo odlično izpeljali, imeli smo 
čisto poln avtobus in že se veselimo naslednjega srečanja in ogledov 
dobrih praks po Sloveniji in tujini.

Ana Pečjak, terenska kmetijska svetovalka, izpostava Vrhnika

18 november 2022

Spoštovane občanke in občani !
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MARIJA FILIPIČ
(1936–2022)

JANEZ HOČEVAR
z Brezovice

(16. 12. 1958–27. 9. 2022)

VLADISLAVE BELIČ
rojene Štebej, z Brezovice
(22. 5. 1926–26. 7. 2022)

Ob izgubi ljubljene mame in babice se zahvaljujemo 
vsem, ki ste nam stali ob strani. Vsem sorodnikom in 
prijateljem, znancem se zahvaljujemo za izrečeno 
sožalje, podarjeno cvetje in sveče. Hvala zdravnici dr. 
Danici in medicinski sestri Saši, patronažnim sestram, ki 
ste skrbele zanjo, ter gospodu župniku in pogrebni 
službi Pieta za lep obred.

Vsi njeni

Ob boleči nenadni izgubi ljubljenega moža, očeta in 
dedka se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sodelavcem in znancem, ki ste ga pospremili na njegovi 
zadnji poti. Hvala za izrečena sožalja, darovano cvetje, 
sveče in darove za svete maše. Hvala za oporo in sočutje, 
ki smo ju bili deležni.

Žalujoči: žena Tatjana, hčerki Urška in Ajda, vnuka Val in Julija

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem za tople besede, izrečeno sožalje, podarjeno 
cvetje in sveče ter darovane maše. Iskrena hvala vsem, ki 
ste se od nje poslovili in našo mamo Slavko pospremili na 
njeni zadnji poti ter vsem, ki se jo spominjate, postojite pri 
njenem grobu ali prižgete svečko.

 Vsi njeni, ki nam je bila blizu in jo bomo vedno pogrešali

Spomini so kot iskre,
ki pod pepelom tlijo,
a ko jih razgrneš,
vedno znova zažarijo.
(J. W. Goethe)

“Še si tu, z menoj in v meni boš ostal.
Nisem sama, ti za vedno sebe si mi dal.”

Vsa toplina tvojega srca
in vsa tvoja ljubezen
ostajata za vedno z nami.

Z bolečino v srcu smo se sredi poletja 
poslovili od naše drage

Navodila za objavo zahvale

Besedilo in fotografijo za zahvalo v Barjanskem listu 
lahko oddate po elektronski pošti. Besedilo pošljite 
ločeno od fotografije. 

Fotografija naj bo čim boljše kakovosti. Izbirate lahko 
med dvema velikostima zahvale. Objava je plačljiva. 
Zahvalo lahko oddate tudi po navadni pošti, na AMC 
produkcija d. o. o., Požarnice 78 H, 1351 Brezovica. Poslani 
zahvali nujno dodajte svoje ime, priimek, naslov in 
kontaktni telefon.

V SPOMIN Barjanski LIST

Zahvala volivkam in volivcem Liste za Rakitno
Spoštovane krajanke in krajani Rakitne in ostale volivke in volivci Liste za Rakitno,
zahvaljujem se vam za vaše glasove in za zelo veliko podporo na letošnjih volitvah v občinski svet. Lista za Rakitno je v Rakitni 
dobila tričetrtinsko podporo, več deset glasov pa tudi v drugih krajih. Osvojili smo en mandat v občinskem svetu. Kljub 
malenkost slabšemu rezultatu kot pred štirimi leti (pred znanimi rezultati glasovanja po pošti) kaže, da lahko tudi tokrat 

osvojimo 5. mesto v občini in s tem članstvo v kadrovski komisiji KVIAZ. Ta ima med drugim vpliv na izbor občinskih predstavnikov v svetih 
šol, vrtcev in MKZ Rakitna.
Naš temeljni mandat je složnost Rakitne na lokalnih volitvah. S takšno podporo bodo imeli naši predlogi na občini še naprej veliko težo. 
Marsikaj pa znamo narediti tudi sami v KS. Čestitam vsem novo izvoljenim članicam in članom Sveta KS Rakitna za odločitev za kandidaturo 
in za izvolitev. Rakitna gre naprej!

Gorazd Kovačič

V SPOMIN Barjanski LIST
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Lokalne novice iz Občine Brezovica lahko poslušate 
vsak dan med delavnikom na Radiu 1 Krim 90,60 MHz FM.

PRISPEVKE IN OGLASE
SPREJEMAMO DO
16. 12. 2022.

URADNE URE UREDNIŠTVA

Kontakt uredništva:
Jakob Rus, Karmen Pograjec
tel.: 040 218 888
mail.: barjanskilist@brezovica.si

Prelom in izvedba: AMC produkcija d.o.o.
Tisk: Izi Print d.o.o.
Naklada: 4200 izvodov

Prispevke nam lahko pošiljate na 
elektronski naslov uredništva.
Dolžina posameznih prispevkov je 
omejena na 3.000 znakov s presledki.
Uredništvo si pridržuje pravico do 
krajšanja predolgih prispevkov.

NASLEDNJA ŠTEVILKA PREDVIDOMA IZIDE 23. 12. 2022.

Telefon: 01 360 17 70 
E-pošta: info@brezovica.si
Spletno mesto:
www.brezovica.si

URADNE URE 
Ponedeljek: 9.00–12.00
Sreda: 9.00–12.00 in 14.00–17.00
Petek: 9.00–13.00

Vsak delavnik med 9. in 16. uro.

Izdajatelj: Občina Brezovica

UPRAVA OBČINE BREZOVICA

Napovednik dogajanj v 
KD Breza
V soboto, 19. 11. 2022 smo praznovali »Cilko«. 
Pevci in pritrkovalci smo svoje delo priporočili   
sv. Ceciliji in druženje po nastopu v Marijinem 
domu je bilo prav prijetno.
 
V soboto, 3. 12. 2022, praznujemo »Ta veseli 
dan« kulture (rojstvo našega pesnika Franceta 
Prešerna, zato v nedeljo, 4. 12. 2022, Mešani 
pevski zbor Brezovica nastopa v cerkvi sv. Antona 
Padovanskega na Viču.
V četrtek, 8. 12. 2022 praznujemo praznik 
Brezmadežne, praznujemo  s KD Breza SVETOVNI 
DAN ZBOROVSKEGA PETJA.
V nedeljo 18. 12. 2022 vabimo v Polhov Gradec, 
kjer bo na Mozartovih družinskih dnevih nastopi 
Mešani pevski zbor Brezovica.
V soboto, 24. 12. 2022 ob 23.30 pripravljamo v 
cerkvi na Brezovici božičnico in polnočnico
V ponedeljek, 26. 12. 2022 ob 8.00 pa gostimo 
pevke in pevce iz župnije Ljubljana - Vič.
 
Povabljeni na naše prireditve vsi, ki 
želite prisluhniti našemu petju – ne bo 
vam žal.

za KD Breza Angela Plevnik

Dragi otroci!

Leto je naokoli in jaz se že skrbno pripravljam na obisk v decembru. 
Darila sem že nakupil in zavil, tako da je vse pripravljeno.
Vse otroke v brezoviški občini bom letos obiskal v soboto, 3. 
decembra, da pa ne bo prevelike gneče, se bom najprej ustavil na 
Rakitni, potem v Podpeči, pot bom nadaljeval v Notranjie Gorice in 
nato še na Brezovico. Gotovo veš, da imam v decembru veliko dela 
in natrpan urnik, zato bom vse otroke obiskal po natančno 
določenem razporedu. Poleg mojega obiska si boš lahko ogledal 
predstavo z naslovom AVDICIJA ZA BOŽIČKOVE POMOČNIKE.

Darila pripadajo vsem otrokom, ki imajo stalno 
prebivališče v občini Brezovica, in sicer od letnika 2021 

do 2016.
Starši naj s seboj prinesejo otrokov osebni dokument 
(osebna izkaznica, potni list, rojstni list,…), da bom 
lahko preveril, ali res stanuješ v občini Brezovica, in 
tvojo starost. Prav tako letos ne bo več mogoče prevzeti 
daril v dneh po predstavi. Darila za otroke lahko 

prevzameš samo v času mojega obiska na Rakitni, 
Podpeči, v Notranjih Goricah in na Brezovici.

Če ne boš uspel priti na predstavo, pošlji atija ali 
mamico oziroma dedka in babico, da bosta zate 

prevzela darilo.
Kot vsako leto pa se boš seveda lahko fotografiral z 

menoj, zato ne pozabi na fotoaparat.
Tvoj Božiček

26. 12. 2022 ob 18. uri v 

OŠ Brezovica

Božično-novoletni koncert 
Ženskega pevskega zbora 
Brezovica z gosti.

Rakitna (Rakitna) Telovadnica POŠ

Preserje (Jezero, Podpeč, 
Goričica, Kamnik) Kulturni dom Podpeč

Notranje Gorice 
(Notranje Gorice)

Dvorana Doma 
Krajanov

Brezovica (Brezovica, 
Vnanje Gorice)

Brezova dvorana OŠ 
Brezovica

Kraj Božička Lokacija obiskaUra
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